
Protokóù 
z obrad XXXIV sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej  w dniu 25 kwietnia 2013 roku 
 
Pocz¹tek obrad sesji godz.11.00 , zakoñczenia 12.40 . 
W obradach uczestniczyli : pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy, pani Krystyna Kwiatkowska 
Sekretarz Gminy,  mecenas Robert Greb,kierownicy poszczególnych referatów Urzêdu 
Gminy , soùtysi radna Powiatu Maria Bych , radny Powiatu Damian Wójcik , lokalne media. 
Ad.1i 2 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c 
jej uczestników. 
Przed przyst¹pieniem do czê�ci oficjalnej obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy 
poinformowaù radnych , ¿e Wójt Gminy w ostatnim czasie obroniù tytuù doktora w zwi¹zku  z 
tym  gratulacje  w imieniu radnych zùo¿yùa  Wójtowi radna Zofia Siudak , a przewodnicz¹cy 
Rady Gminy obdarowaù bukietem kwiatów. 
Wójt Gminy podziêkowaù za pamiêã i gratulacje i zaprosiù na torta po sesji. 
Nastêpnie przewodnicz¹cy zapoznaù z dostarczonymi wraz z materiaùami na sesjê porz¹dkiem 
obrad sesji, który przedstawia siê nastêpuj¹co :  

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Powitanie. 
3. Stwierdzenie quorum. 
4. Przyjêcie protokoùu  z XXXII sesji. 
5. Informacja Wójta gminy z prac miedzy sesjami. 
6. Przedstawienie oceny zasobów pomocy spoùecznej za 2012 rok. 
7. Ocena Akcji Zima 2012/2013. 
8. Dziaùalno�ã bibliotek na terenie gminy Marciszów. 
9. Podjecie uchwaùy  w sprawie : 
-     wprowadzenia zmiany w zaù¹czniku nr 1 do uchwaùy Nr XXVIII/157/2012 Rady  
      Gminy Marciszów z dnia 29 listopada 2012 w sprawie wzoru deklaracji o  
      wysoko�ci  opùaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skùadanej przez  
      wùa�ciciela nieruchomo�ci. 
10.  Interpelacje i  zapytania radnych. 
11.  Sprawy ró¿ne. 
12. Zamkniêcie obrad sesji. 
Ad.3. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum 
pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecno�ci radnych i 
soùtysów stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu  poprzedniej sesji. 
Protokóù z XXXIII sesji zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.5. 
Informacje Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt poinformowaù o :  
- spotkaniu w dniu wczorajszym  z rodzicami  dzieci dowo¿onych do Zespoùu Szkóù w 
Marciszowie  z  krzy¿ówki Ciechanowic i krzy¿ówki Marciszowa , które mieszkaj¹ bli¿ej 
ni¿ 3 km i  4 km  i , a których bezpo�rednio ten problem dotyczy. 
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Dotychczas dzieci s¹ dowo¿one jednak obowi¹zuj¹ce przepisy o systemie o�wiaty s¹ 
bardziej rygorystyczne i na to nie pozwalaj¹ dlatego chciaùby sprawê tak poprowadziã 
¿eby w jaki� sposób sytuacja nie ulegùa zmianie.W caùej tej sytuacji RIO nie bierze pod 
uwagê rzeczywisto�ci czyli brak chodników, czy innych zagro¿eñ  czyli  bezpieczeñstwa 
dla dzieci. 
W zwi¹zku  powy¿szym ponownie wyst¹pi do RIO w tej sprawie  , a decyzja o tym 
bêdzie w okolicach miesi¹ca lipca lub sierpnia b.r. 
 - wspólnie  z mecenasem odbyù spotkanie z WZWiK i w dalszym ci¹gu ich dziaùania s¹  
 kompletnie niezrozumiaùe, po prostu na skutek zùej sytuacji finansowej robi¹  wszystko  
 ¿eby nie zùo¿yã deklaracji podatkowej. W zwi¹zku  powy¿szym podj¹ù decyzjê o  
 powoùaniu komisji skùadaj¹cej siê z przedstawicieli Zwi¹zku , Spóùki i pracownika z 
uprawnieniami budowlanymi  w dniu 9 maja b.r. w celu odkopania fragmentu budynku  
celem dokonania we wùasnym zakresie  tam pomiarów. Na podstawie sporz¹dzonego 
protokoùu zostanie wystawiona decyzja nie czekaj¹c na informacje od WZWiK. 
Ponadto nie otrzymali�my pieniêdzy z tytuùu ochrony �rodowiska za 2012 rok , a 
najwiêkszym pùatnikiem byù WZWiK. Dlatego po weekendzie wójt zrobi wszystko, ¿eby 
zostaù  odwieszony  pozew do s¹du o  postêpowanie z tytuùu bezumownego korzystania z 
gruntów przez WZWiK na naszym terenie.  
Poinformowaù , ¿e zostaù zaproszony do rozmów w dniach 9 lub 10  maja , które byã mo¿e 
bêd¹ miaùy wpùyw na dalsze postêpowanie odno�nie WZWiK.  
- w dniu 12 kwietnia 2013 roku obroniù tytuù doktora, 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.6 
Przedstawienie oceny zasobów pomocy spoùecznej za 2012 rok.   
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Zofia Wodziak kierownik Gminnego O�rodka 
Pomocy Spoùecznej w Marciszowie poinformowaùa, ¿e zgodnie z Ustaw¹ z dnia 9 
czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zstêpczej Wójt Gminy jest 
zobowi¹zany do przedùo¿enie Radzie Gminy taka ocenê. 
Ocena zasobów pomocy spoùecznej zostaùa w roku 2012 przedstawiona po raz pierwszy. 
Ocena zostaùa opracowana przez kierownika O�rodka przy wspóùpracy pracowników 
Urzêdu Gminy. 
Poniewa¿ ocena zawiera bardzo du¿¹ ilo�ã tabelek zaproponowaùa wzorem ubiegùego 
roku zapoznanie siê z materiaùem , który bêdzie dostêpny w biurze Rady Gminy lub 
O�rodku. 
Uwag do propozycji nie zgùoszono. 
Poprosiùa o zapytania. 
Radna Zofia Siudak Ciechanowice 
Zwróciùa siê  zapytaniem na czym polega praca socjalna. 
Kierownik w odpowiedzi okre�liùa na czym polega praca socjalna , która gùównie skupia 
siê na pracy w terenie nie w biurze pomimo , ¿e pracy tzw �papierkowej � jest bardzo 
du¿o. 
Innych zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.7. 
Ocena Akcji zima 2012/2013 
Oceny , która byùa  te¿ analizowana na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej 
Rady Gminy dokonaù Wójt Gminy informuj¹c, ¿e na potrzeby Akcji zima zakupiono 
piasku  na kwotê 5.165. 00,  paliwa  na kwotê 25.540,00 na naprawê sprzêtu 
wydatkowano kwotê 5.760.00, na wynajem sprzêtu 8.800,00 ,  co daùo ogóln¹ kwotê 
57.759,00 zùotych , a akcje zakoñczono  w dniu 10 kwietnia 2013. 
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Porównaù akcje z poprzedni¹ tj. 2011/2012 na, która wydatkowano kwotê 43,2888.85, 
któr¹ zakoñczono w marcu 2012. 
Stwierdziù , ¿e robi siê wszystko, ¿eby byùo jak najlepiej od�nie¿one , bo po to jest 
samorz¹d ¿eby mo¿liwie jak najlepiej ono wygl¹daùo i reagowaù na wady.   
Ponadto dodaù, ¿e sprzêt , który posiadamy pracuje przez caùy rok. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
W swojej wypowiedzi zwróciù siê o to, ¿eby zrobiã wszystko aby samorz¹dy siê 
porozumiewaùy w kwestii od�nie¿ania od kiedy nast¹più podziaù na drogi powiatowe i 
gminne. Nie chciaùby kolejn¹ zimê jako soùtys  wysùuchiwaã, ¿e powiat przejechaù 
pierwszy i zasypaù drogê gmin¹ i odwrotnie. 
Uwa¿a, ¿e nale¿y wypracowaã ekonomiczny system w tej sprawie ¿eby  ju¿ teraz w 
okresie letnim. 

     Stefan Zawierucha  Wójt Gminy  
     W odpowiedzi przypomniaù o rozmowach z firm¹ od�nie¿aj¹c¹  ù¹cznie z tym, ¿e jeste�my     
     gotowi na podpisanie umowy  o od�nie¿anie dróg powiatowych , która niestety nie chce  
     wspóùpracowaã. Przypomniaù, ¿e obecnie posiadamy  5 sztuk  ró¿nego rodzaju sprzêtu do  
     od�nie¿ania u¿ywaj¹c go w ka¿dej chwili dlatego uwagi kierowane s¹ do wùa�ciwych ludzi  
     i je¿eli bêdzie wola ze strony Powiatu to jeste�my otwarci.    
     Innych uwag nie zgùoszono.     
    Ad.8. 
    Dziaùalno�ã bibliotek wiejskich publicznych na terenie gminy Marciszów za rok 2012.  
    Informacjê , która stanowi zaù¹cznik nr 3do protokoùu przedstawiùa pani Marta  
    Jêdrzejowska kierownik referatu o�wiaty Urzêdu Gminy.    
    Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
    Ad.9 
   Podjêcie uchwaù  w sprawach :     
   - wprowadzenia zmiany w zaù¹czniku nr 1 uchwaùy Nr XXVIII/157/2012 Rady Gminy  
     Marciszów z dnia 29 listopada 2012 w sprawie wzoru deklaracji o wysoko�ci opùaty  
     za gospodarowanie odpadami komunalnymi skùadanej przez wùa�ciciela  
     nieruchomo�ci. 
 Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Przypomniaù, ¿e zwracaù siê na poprzedniej sesji o przyjrzenie siê sprawie w skali kraju i 
zwróciù uwagê na zmianê jak¹ wprowadzono do uchwaùy m.in. to, ¿e  wójt gminy bêdzie  
egzekutorem ,  a nie jak poprzednio Urz¹d Skarbowy.  Nie widzi jednak zmian id¹cych w 
kierunku pomocy mieszkañcom i nie wie dlaczego w jednej gminie mo¿e byã kwota od 2 
zùotych  i wy¿ej za wywóz �mieci ,a w gminie naszej od 12 zùotych do 18. 
Dlatego prosi jako radny poniewa¿ jest naciskany przez mieszkañców ¿eby przedstawiã jakie 
bêd¹ koszty ponoszone przez firmê , która bêdzie dziaùaã poniewa¿ w dalszym ci¹gu tego nie 
wie. Rozumie, ¿e w momencie zastosowania ulg mo¿e to uderzyã w koszty gminy ale 
równie¿ nale¿y zrozumieã, ¿e przy rodzinach wielodzietnych to uderzy bezpo�rednio w t¹ 
rodzinê i doprowadzi to do zubo¿enia tych rodzin , które pójd¹ do opieki albo bêd¹ ich 
zwolnienia z tych opùat. Uwa¿a, ¿e nale¿y siê nad tym zastanowiã i byã elastyczni na te 
sprawy  poinformowaù, ¿e w Wie�ciszowicach s¹ trzy rodziny wielodzietne i nie wyobra¿a 
sobie sytuacji, ¿e maj¹c o�mioro dzieci nale¿y od ka¿dego zapùaciã 12 zùotych , taka  rodzina 
wiêc nie bêdzie w stanie dokonaã tych opùat. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi przypomniaù, i¿ na poprzedniej sesji ju¿ mówiù, ¿e zajmie siê t¹ spraw¹. 
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Poinformowaù, ¿e po pierwszym lub drugim przetargu �Sanikom � próbowaù je zmieniã na co 
siê nie zgodziù. 
Pierwszy przetarg odbêdzie siê w miesi¹cu maju, drugi po 14 dniach i byã mo¿e trzeba bêdzie 
zwolniã z opùat dzieci do 10 roku ¿ycia i mo¿e 50%  lub 100% zni¿kê zastosowaã dla rodzin 
wielodzietnych, ponadto du¿e zmiany przewiduje siê od 1 stycznia, a wszystko zale¿y od 
przetargu wówczas bêdzie wiadomo du¿o wiêcej. 
Zwróciù te¿ uwagê na to, ¿e jak nie zapùaci Gmina , to zapùaci opieka s¹ to jednak te same 
�rodki. 
Rada owszem mo¿e uchwaliã kwotê 2 zùotych za wywóz �mieci przypomniaù jednak o 
zaùo¿eniach w bud¿ecie  i jest daleki od przyspieszania bo uchwaùa bêdzie zmieniona , a w 
najgorszym przypadku bêdzie obserwowaù przetargi przez  póù roczny okres od lipca , ¿eby   
mieã orientacjê w tej kwestii , co i tak nie  jest  po kolei. 
Po to wiêc robi przetargi ¿eby ustaliã stawkê i zwróciù uwagê na to, ¿e robimy tak jak 
wiêkszo�ã gmin w Polsce. Poprosiù o spokój , bo nad wszystkim czuwa i nie zrobi czego� co 
bêdzie mo¿na nazwaã , ¿e stanowisko urzêdnicze jest nieczuùe, bo nikt siê nie spotkaù z 
odmow¹ pomocy w przypadku okre�lonych trudno�ci. Prawdopodobnie po sesji majowej 
bêdziemy po przetargu i bêdzie wiêcej wiadomo. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice   
Zwróciùa siê z zapytanie do Wójta Gminy jakie szanse na pozostanie w naszej Gminie ma pan 
Grzelak w przetargu , który dotychczas zajmuje siê wywo¿eniem �mieci, poniewa¿ optuje za 
tym ¿eby promowaã naszych przedsiêbiorców i mieszkañców. Tym bardzie, ¿e dotychczas 
jest pozytywnie odbierany. 
Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
Nie ma ¿adnego pola manewru , bo obliguje wójta ustawa o zamówieniach publicznych. 
Problemem mo¿e byã liczba posiadanych samochodów, bo musz¹ byã 4 pojazdy ¿eby mógù 
jechaã cztery razy, co bêdzie miaùo te¿ wpùyw na wysoko�ã stawki, podobnie jak przy 
od�nie¿aniu sprawdzano czy s¹ zgodne z obowi¹zuj¹cymi przepisami tak w tej sytuacji tak 
musi byã.     
Nie mo¿e nawet w przetargu wymusiã wysoko�ci stawki czy ¿eby firma zatrudniaùa 
podwykonawcê, bo jest to niezgodne z prawem. Oczywi�cie jest za tym , bo pan Grzelak ju¿ 
rozmawiaù z wójtem ¿eby nasi pracownicy zarabiali nie mniej mo¿e to byã tylko rozmowa. 
Je¿eli natomiast pan Grzelak zùo¿y ofertê to nie widzi problemu ale musi to byã tak ¿eby 
�mieci byùy w prawidùowy sposób odbierane i wywo¿one, ¿eby za okre�lone pieni¹dze mieã 
wykonan¹ usùugê na okre�lonym dobrym poziomie.  
Innych uwag i propozycji nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie projekt uchwaùy zostaù przyjêty jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 
4 do protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy o godzinie 11.50  ogùosiù 15 minutow¹ przerwê i poinformowaù, 
¿e ze wzglêdu na obowi¹zki sùu¿bowe musi opu�ciã obrady sesji  , a dalsze jej prowadzenie 
przekazuje zastêpcy przewodnicz¹cego radnemu Adamowi Wrona.   
Po przerwie o godzinie 12.05  
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Andrzej Mitczak Ciechanowice 
Zwróciù siê z zapytaniem do Wójta Gminy w sprawie dowozu dzieci do szkóù z  Ciechanowic  
które maj¹ powy¿ej 3 kilometrów do szkoùy. 
Ponadto uwa¿a, ¿e skoro dotychczas dowo¿ono dzieci nie powinno to byã zmienione i 
przypomniaù moment likwidacji szkoùy w Ciechanowicach  i skùadane wówczas deklaracje, ¿e  
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dzieci bêd¹ bezpiecznie , bo bêd¹ dowo¿one do Marciszowa. Prosi ¿eby ten problem 
rozwi¹zaã wcze�niej, ¿eby rodziców nie trzymaã  w niepewno�ci  do miesiêcy wakacyjnych , 
bo chc¹ wcze�niej mieã ten problem rozstrzygniêty . Rodzice ponadto chc¹  znaã sytuacjê jak  
to bêdzie wygl¹daùo, bo niektórzy rodzice pracuj¹  wiêc chc¹ wiedzieã jak to bêdzie 
rozstrzygniête. 
Radna Teresa Mospan Ciechanowce 
Zaproponowaùa poprzesuwanie przystanków PKS w zwi¹zku z problemem dowozu dzieci. 
Wójt  
W odpowiedzi  uwa¿a, ¿e dobrze jest ¿e udaùo siê zlikwidowaã szkoùê , bo mo¿na sobie 
wyobraziã co byùoby dzi�. Podj¹ù tak¹ decyzjê , bo dzieci z kolonii Pryków  i Orliny szùy do 
szkoùy 2,5 km , a obecnie s¹ wo¿one zapewniù, ¿e nie jest to widzimisie wójta lecz przepisy i 
zagro¿enie przez RIO konsekwencjami w chwili nie przystosowania siê do przepisów. 
Bêdzie przetarg na dowo¿enie i nie ma na to wiele czasu , bo za chwile koniec roku 
szkolnego. Jednak wszystko musi odbywaã siê kolejno tym bardziej, ¿e wszystko wskazuje na 
to, ze musi byã ogùoszony przetarg nieograniczony na dowóz  i na co bêdzie potrzeba ok.300 
tysiêcy zùotych . Nie wie czy brak bezpieczeñstwa / nie ma chodników / wystarczy RIO ¿eby 
wyraziã zgodê na dowóz dzieci . 
Dlatego prosi o czas, ¿eby mógù sprawê dograã przy czym  nie zùamaã ustawy dlatego czeka 
na wiedzê w temacie równie¿ stanu dróg powiatowych itp. 
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw  
Zwróciùa siê z zapytaniem do Wójta Gminy czy przedszkole w Sêdzisùawiu bêdzie dziaùaùo do 
miesi¹ca sierpnia , poniewa¿ na zebraniu wiejskim usùyszaùa inne stwierdzenie. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e bêdzie tak jak poinformowaù na zebraniu wiejskim ¿e w 
zwi¹zku z tym ¿e zostaùo 2 dzieci w Ciechanowicach  i wiêc nie ma sensu utrzymywaã 
przedszkola natomiast w Sêdzisùawiu je¿eli bêdzie odpowiednia ilo�ã dzieci to bêdzie robiù 
wszystko ¿eby pracê kontynuowaã dalej.  
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Powróciùa do sprawy postawienia znaku drogowego zakazuj¹cego zatrzymywania siê przy 
drodze gminnej przed remiz¹ za cmentarzem w Wie�ciszowicach , która jest zastawiana przez 
kierowców , co stwarza brak dojazdu  Poniewa¿ tak siê nie staùo, a byù tam pan zastêpca na 
miejscu, co spowodowaùo, ¿e  urodziù siê pomysù, ¿eby za cmentarzem zrobiã parking, na 
terenie gminnym po wcze�niejszym przejêciu go od Skarbu Pañstwa z którego mieszkañcy 
mogliby korzystaã, co z kolei uùatwiùoby sytuacjê.   
Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
Przypomniaù , ¿e jest tam droga wjazdowa wiêc  nie mo¿e zabroniã wje¿d¿ania kierowcom. 
W sprawie parkingu wyst¹pi po weekendzie do  Agencji o przekazanie tego terenu pod k¹tem 
budowy tam parkingu jest to te¿ zwi¹zane z zapisaniem �rodków w bud¿ecie na nastêpny rok 
Zwróciù uwagê  na to, ¿e wszystkie te propozycje zwi¹zane s¹ z wydatkami i przypomniaù o 
tym, ¿e jak wójt szuka pieniêdzy i gdy byùy takie mo¿liwo�ci to byùy opory choãby z 
podjêciem uchwaùy o sprzeda¿y zbiornika wodnego w Sêdzisùawiu. Tym bardziej , ¿e podczas 
ostatniego zebrania  wiejskiego nie byùo ¿adnych sprzeciwów w tej kwestii , a chodzi o to, ¿e 
w momencie sprzeda¿y zbiornika nie ponosimy kosztów na jego zabezpieczenie, dozorowanie 
i utrzymywanie biurowca. Przypomniaù ponadto , ¿e czeka nas budowa przydomowych 
oczyszczalni w Úwidniku, Pastewniku, Pustelniku , Domanowie dlatego szczególnie musimy 
szukaã �rodków, a w latach   2012-2014 �rodków unijnych nie bêdzie , bo nie mamy wkùadu 
wùasnego. Trzeba te¿ pamiêtaã, ¿e jest jeszcze trzeci etap kanalizacji Wie�ciszowiece  , 
Ciechanowice i okolice Lnu w Marciszowie  st¹d ka¿dy dodatkowy wydatek zapisany w  
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bud¿ecie nale¿y rozwa¿yã jak bêdzie wydatkowany. St¹d  decyzja o, której wspomniaù o 
odwieszeniu  sprawy WZWiK,  co jest szczytowym marzeniem na lepszy bud¿et. 
Dlatego prosi o cierpliwo�ã i pomoc ze strony radnych i poinformowaù o otrzymanych 
�rodkach w wysoko�ci 70 tysi¹ce na drogê  w Wie�ciszowicach . 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne. 
Na obrady sesji powróciù przewodnicz¹cy Rady Gminy , który przej¹ù prowadzenie obrad od 
sesji od zastêpcy.  
Radny Adam Ry¿owski Wie�ciszowice 
Poinformowaù o otrzymanym  od mecenasa projekcie uchwaùy dot. ustanowienia tytuùów  
�Honorowy obywatel Gminy Marciszów� lub �Zasùu¿ony dla Gminy Marciszów� oraz 
przyjêcie regulaminu zasad i trybu nadawania i pozbywania tych tytuùów. 
W zwi¹zku z czym  poprosiù o dokonanie zmian w Statucie Gminnym , co umo¿liwi dalsze 
dziaùanie  w tej sprawie. 
W sprawie dowozu dzieci do Szkoùy uwa¿a, ¿e urzêdnik RIO,  dla radnego jest jak �beton� 
je¿eli wytyka Wójtowi Gminy, ¿e dziecko , które ma 3050 m do szkoùy wsiada do autobusu , 
a to , które  ma 2950 km, nie mo¿e jechaã i jest to dla radnego niezrozumiaùe , gdyby do tego 
doszùo to bêdzie tak, ¿e dziecko , które ma np. 8 lat powie, ¿e mnie wo¿¹ , a dziecko , które 
ma 5 lat nie mo¿e byã wo¿one dlatego uwa¿a,  ¿e nie powinni�my do takiej sytuacji dopu�ciã. 
Dlatego skoro taki zapis zakazuj¹cy przyjdzie z RIO, to radny prosi o umo¿liwienie  
zapoznania siê z jego  tre�ci¹ w celu nagùo�nienia tego w skali rejonu Dolnego Úl¹ska. 
Przypomniaù ponadto zapis z ustawy o samorz¹dzie gminnym n/t dowozu  i uwa¿a, ¿e nie 
powinno byã problemu tylko trzeba usi¹�ã i przemy�leã jak to zrobiã, a nie zarzucaã 
ewentualn¹ niegospodarno�ã wójtowi. 
Zwróciù siê z pro�b¹ w sprawie konkursu na najùadniejsz¹ posesjê w gminie i braku 
mo¿liwo�ci zakupienia nagród z funduszu soùeckiego na ten konkurs zaakceptowany przez 
Urz¹d Gminy. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e sprawê odno�nie zakupu nagród wyja�ni i nagrody bêd¹ 
zakupione. 
W sprawie projektu uchwaùy dot. ustanowienia tytuùów �Honorowego obywatela Gminy� lub 
�Zasùu¿onego dla Gminy Marciszów� bêd¹ dziaùania. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady  Gminy  
Przypomniaù radnym o zùo¿eniu o�wiadczeñ  maj¹tkowych.  
W zwi¹zku z koñcz¹cym siê rokiem szkolnym przypomniaù radnym o skùadkach na stypendia  
dla najzdolniejszych uczniów. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
W zwi¹zku  wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji  , przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia.   
 
protokoùowaùa                                                                               Przewodnicz¹cy Rady Gminy 
Gra¿yna Dudczyk                                                                                   Henryk Mazur 
Insp.d/s Rady Gminy    

  
  


